
Pismo PLIG do Dyrektora LP

Dodano: 01.06.2016

Po pierwszym posiedzeniu Komisji Wspólnej, działającej przy LP, Polska Leśna Izba Gospodarcza
wystosowała do Konrada Tomaszewskiego - dyrektora generalnego LP, pismo podsumuwujące
spotkanie, a także zawierające najważniejsze problemy do rozwiązania we współpracy na linii LP -
zule.

Jak podaje PLIG - dyrektor LP, na spotkaniu inauguracyjnym ?Komisji Wspólnej Lasów Państwowych
i  organizacji  działających  na  rzecz  przedsiębiorców leśnych?  (które  odbyło  się  10  maja  br.  w
Warszawie) zapowiedział, że powstanie specjalne zarządzenie dotyczące współpracy na linii LP ?
zule. 

 

W  piśmie  PLIG  czytamy,  że  wg  Izby  "potrzebna  jest  strategia  rozwoju  branży  usług  leśnych.
Strategia stworzona wspólnie przez środowisko usługodawców i PGL LP, z określonymi celami i
wskazaną datą ich osiągnięcia. Strategia oceniana potem okresowo pod kątem jej realizacji i ew.
modyfikowana".

 

Pismo zawiera także 23 problemy i sugestie, dotyczące przetargów, sortymentacji drewna, szlaków
technologicznych i wielu innych, które aktualnie dotykają przedsiębiorców leśnych.

 

Jednocześnie w piśmie Mariusz Rakowski - Prezydent PLIG, wyraża poparcie wzmożenia działań na
rzecz ograniczenia wypadków w lesie.  Zadeklarował  chęć udziału PLIG we wszystkich pracach



mających na celu poprawić aktualny stan.

 

Pełna treść pisma - kliknij  TUTAJ

 

 

O  pierwszym  spotkaniu  Komisji  Wspólnej  pisaliśmy  w  artykule:  Już  po  spotkaniu  Komisji
Wspólnej
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